
	HALAL CERTIFICATION SYSTEM	Reference : CMK 2-01-001
	QUALITY POLICY <i>ПОЛИТИКА КАЧЕСТВА</i>	Revision : 03
Date : 2020.10.08		
Page : PAGE 1/2		
Prepared by : Quality Manager		
Reviewed by : Certification Manager		
Approved by :		

<p>The main goal at Company is to increase our Customers satisfaction in sphere of third party conformity assessment of Halal certification.</p> <p>“Halal Center” LLC operates with long-term goals, shared values and strong principles. We strive to conduct business in a sustainable way including economic growth and social progress.</p> <p>The our commitment is adding value to our Customers and reaches their satisfaction through halal auditing services, certification in national and international halal standards; through provide value services and practical focus audit.</p> <p>Taking on this commitment, the Company believes its strategic goal is the achievement of such maturity level at which we will be able to ensure for our Customers:</p> <ul style="list-style-type: none"> ✓ Maintaining and constant improvement of our services quality; ✓ Considering and accepting individual 	<p>Основной целью Компании является повышение удовлетворенности наших Заказчиков в сфере сертификации Халяль третьей стороной.</p> <p>ООО «Халяль Центр» руководствуется долгосрочными целями, общими ценностями и строгими принципами. Мы стремимся вести бизнес на устойчивой основе, включая экономический рост и социальный прогресс.</p> <p>Наше обязательство – это создавать ценность для наших Заказчиков и достигать их удовлетворения посредством аудиторских услуг халяль, сертификации на соответствие национальным и международным стандартам халяль; путём предоставления услуг в области оценки и проведения аудита практической направленности.</p> <p>Принимая это обязательство, Компания считает своей стратегической целью достижение такого уровня зрелости, с которым мы сможем обеспечить нашим Заказчикам:</p> <ul style="list-style-type: none"> ✓ Поддержание и постоянное улучшение качества наших услуг; ✓ Рассмотрение и принятие индивидуальных запросов наших Заказчиков;
--	--

	HALAL CERTIFICATION SYSTEM	Reference : СМК 2-01-001
		Revision : 03
QUALITY POLICY <i>ПОЛИТИКА КАЧЕСТВА</i>	Date : 2020.10.08	
	Page : PAGE 2/2	
	Prepared by : Quality Manager	
	Reviewed by : Certification Manager	
		Approved by :

<p>requests of our Customers;</p> <ul style="list-style-type: none"> ✓ Continuous improvement of our Management System; ✓ Permanent analysis of company's activities and its comparison with competitors and Customers' needs. <p>Achievement of these goals involves all Company' employees, who are individually responsible for the quality of their work and the final result as a whole.</p>	<ul style="list-style-type: none"> ✓ Постоянное совершенствование нашей Системы менеджмента; ✓ Постоянный анализ деятельности компании и ее сравнение с конкурентами и потребностями Заказчиков. <p>В достижении этих целей принимают участие все сотрудники Компании, и несут индивидуальную ответственность за качество своей работы и конечный результат в целом.</p>
---	--